

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL CHLORINE INDUSTRIES Date: 27-01-2021 11:13:48 AM Subject: The companys stock price rises</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية لصناعة الكلورين التاريخ: 2021-01-27 11:13:48 AM الموضوع: ارتفاع سعر السهم الشركة</p>
<p>Referring to your letter No. 11/1/0214/21 dated 01/25/2021 and the subject of the increase in the company's share price on the Amman Stock Exchange during the period 1/14/2021 until 1/21/2021, we inform you that no material matters, important events, or Decisions, directions or financial or non-financial statements issued by our company, and that the reason for the increase in the share price is due to the demand, supply and circulation of the stock at the Amman Financial Market.</p>	<p>اشارة الى كتابكم رقم 21/0214/1/11 تاريخ 2021/1/25 و موضوعه ارتفاع سعر سهم الشركة في بورصة عمان خلال فترة 2021/1/14 و لنهاية 2021/1/21 نعلمكم بعدم حدوث اية امور جوهرية او احداث هامة او قرارات او توجهات او بيانات مالية او غير مالية صدرت من قبل شركتنا و ان سبب ارتفاع سعر السهم يعود الى حسب الطلب و العرض و التداول للسهم لدى سوق عمان المالي .</p>
<p>25-01-2021</p>	<p>25-01-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Rasheed Mustafa Position: Shareholder</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Rasheed Mustafa المنصب: شؤون المساهمين</p>